Validity: 01 APR 2024 - 30 JUN 2025

6 DAYS

AUSSIE SPECIALIST PREMIER

AUSTRALIA PERTH & ROTTNEST ISL









D1 Penang - Transit - Perth (D)

 Departure flight from Penang Int. Airport to Perth

D2 Perth - Rottnest Island (B)

- Free Day Time Activities Optional
 Bus Tour; Walking Tour; Segway
 Tour or Bicycle Tour
- Dinner at Lontara Allowing expansive Thomson Bay views (Own expenses)
- Stargazing Wadjemup is separated from the city light haze by 19 km of Indian Ocean, so the island's night skies offer a star display like no other

D3 Rottnest Island - Perth (BLD)

- Fremantle Markets A public market located on the corner of South Terrace and Henderson Street, Fremantle, Western Australia
- Perth Mint A mint in Perth, Australia, founded in 1896

D4 Perth (BLD)

- Mandurah Wildlife Seafood Cruise
 - Enjoy Seafood Lunch

 Giant of Mandurah - Enjoy exclusive views of the Giant 'Seba's Song' by the water's edge a sight only visible from the boat aboard Mandurah Cruises

D5 Perth - Transit (BLD)

- Busselton Little Red Train Embark on a 1.7-kilometre journey across the peaceful waters of Geographe Bay, guided by one of skilled Train Drivers
- Canal Rocks Witness spectacular seascape views across the Indian Ocean and up and down the remote coastline at Canal Rocks
- Transfer to airport for departure flight home

D6 Transit - Penang

Enjoy the exciting sail to the Indian Ocean. You can pull out a tank of fresh variety of seafood and cook on the spot and pair it with your favorite wines, beers and other beverages. If you're lucky enough, you may spot the wild dolphins, pelicans and ospreys while enjoying your meal. This luxurious experience seafood cruise is worth of AIID379

TOUR HIGHLIGHTS

- Wild Seafood Experience Cruise
- Busselton Jetty Little Red Train
- Giant Thomas Dambo
- Canal Rocks
- Stargazing





Own Expenses : Visa & Service Fee

Exclude Tour Leader Tipping

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY

Remarks: *Once deposit has been paid, it is mandatory for customer to bring their passport and mobile phone to apply Australia visa within a week, without prior notice. Any reason that caused Australia visa being rejected (include submission delay, passport expired, incomplete documentations), Forever Travel will not hold liability on additional expenses incurred such as flight rescheduling, hotel accommodations, ground arrangements, and processing fees. *If tour cancellation of a family / friends / relative group which caused by visa rejection in one of their group members, they must bear all expenses incurred such as penalty charges of air ticket, hotel accommodations, ground arrangement cancellations, and service charges resulted by cancellation.

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633 北海分行 KPL 4350 Butterworth Branch Tel: 04-3106633 大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622 亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633

Forever Travel Service

www.forevertravel.com.my

永樂旅遊神殿公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Validity: 01 APR 2024 - 30 JUN 2025













槟城 - 中转 - 珀斯 (晚)

槟城国际机场出发飞往珀斯

D2 珀斯 - 罗特尼斯岛 (早)

- 自由活动可选项目 巴士之 旅;步行之旅;赛格威之旅或 自行车之旅
- 在隆塔拉餐厅享用晚餐 在这 里可以欣赏到广阔的汤姆逊湾 美景(自费)
- 观星 瓦杰姆普岛与印度洋19 公里长的海岸线相隔,因此岛 上的夜空可以欣赏到无与伦比 的星空美景

D3 罗特尼斯岛 - 珀斯 (早午晚)

- 费里曼图市场 位于西澳大利 亚弗里曼特尔南台地和亨德森 街拐角处的公共市场
- 珀斯铸币厂 位于澳大利亚珀 斯的一家铸币厂,始建于1896 年

D4 珀斯 (早午晚)

- 野生海鲜游船 享用海鲜午餐
- 曼哲拉巨人欣赏水边巨人 赏 水边巨型 "塞巴之歌 "的独特美 景这只有在曼都拉游轮上才能 看到

D5 珀斯 - 中转 (早午晚)

- 布瑟尔顿小红火车 在技术娴 熟的火车司机的带领下,踏上 1.7 公里的旅程,穿越乔治拉 普海湾宁静的水域
- 运河岩 在运河岩观赏印度洋 和遥远海岸线的壮观海景
- 送往机场乘搭客机飞返家园

D6 中转 - 槟城

体验激动人心的航行到印度海洋,拉出带诱饵的小龙虾罐,现抓生海鲜,现煮,现吃多种类别的海鲜,同时还搭配精选当地葡萄酒、啤酒和其他饮料。在享受美食同时,很可能会幸运地发现野生海豚、鹈鹕的原有人以25% **佥价值 AUD379**

行程特点

- 捕捞野生海鲜游船
- 布瑟尔顿小红火车
- 曼哲拉巨人
- 运河岩





自费:签证费及手续费

不包含领队小费**

显示的图片仅作参考之用

备注:*旅客报名付了订金,必须在一个星期之内亲自莅临本公司提交护照与携带手提电话申请澳洲签证。如因不在指定时期之内办理澳洲签证,而导致签证被拒绝或无法如期 获得签证申请,旅客必须承担附加手续费包括机票,住宿及本公司费用等*已取得澳洲签证的旅客,因随团的家庭成员/朋友签证被拒绝而要取消旅程,必须承担取消费用(包括 机票,住宿及本公司费用等)。

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350 Butterworth Branch Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633

Forever Travel Service

www.forevertravel.com.my

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行 程变动或额外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程 次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。